
Referat fra styremøte nr. 3 - 2022 
 

Dato:  20/09-22, kl. 19.00 

Til stede i lokalet: Henning Meese, Arve Moen, Bertil Endresen, Per Arne Jakobsen, Anne Marte 

Viken Kallset (referent) 

Ikke til stede: May Liz Nautnes, Louise Garshol Bergø, Christian Meisal 

 

Sak 
nr. 

Tema Referat og Vedtak 

12/22 Daglig leder 
orienterer 

Til info: 
Gjennomført vellykket Trener Kick-Off i august. 
 
Ca. 40-45 stykk på venteliste (Noen på langtidsventeliste fordi de 
er for unge til å starte nå.)  
Flest på venteliste til Foreldre og barn-partiene.  
Ingen på venteliste til guttepartiene nå.  
Har gjort om litt på aldersfordelingen på de forskjellige partiene. 
Har derfor truffet bedre med de aldersgruppene som vil starte på 
turning, og fått en kortere venteliste. 
 
Veldig mange til stede under gratis åpen turnhall nå på søndag - 
ca. 400 stykk. Det var gratis for å feire ny airtrack sponset av TK. 
Vi har kjøpt inn 2 stykk vaffeljern og solgte blant annet vafler 
under Åpen Turnhall. 
 
Det var flere deltakere denne gangen pga. gratis inngang og fordi 
vi arrangerte på en søndag. Om det skal være gratis igjen må vi 
dele opp i 3 aldersgrupper. Blitt foreslått at det ikke bør være 
mulig å møte på tvers av aldersgruppene.  
 
Bør vi ta 50 kr eller 100 kr neste åpen turnhall? 
 
Vedtak: 50 kr for inngang neste åpen turnhall.  
 
ALT-konferansen 28.-30. oktober - Henning, Anne Marte og 
Christian og Bertil drar. Bertil drar i Arve sitt sted, da Arve ikke har 
mulighet. 
 
Dagligleder-konferansen 27.-28. oktober – Christian og Anne 
Marte blir med på fredagsdelen av konferansen. 
Dagpakke fredag - 1250 kr. 
 
Behov for innkjøp av flere klosser til gropa, slik at vi får fylt den 
tilstrekkelig - 250 klosser koster ca. 50 000 kr. Sikkerhet er en 
faktor. 
 
Innkjøpsønske fra Christian, hjelpeutstyr til ringer for ca. 5000 kr. 
 
Vedtak: Utstyret kan kjøpes inn, med forutsetning om at det nå 
blir pause for nye investeringer ut året. Årets investeringsbudsjett 
er med dette overskredet med ca. 50.000 kroner.  
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Gammelt frittståendegulv – Skal vi kaste det, lagre det en annen 
plass og/eller la Christian kutte og tilpasse utstyret til dagens hall? 
 
Vedtak: Hent ut det som kan brukes og tilpasse det til dagens 
hall. Prøve å selge/gi bort gjenstående deler. 
 
Kretsting til våren - Fysisk eller digitalt - Tilbakemelding innen 
20.09 til kretsen. 
 
Vedtak: KTF stemmer for fysisk kretsting til våren. Daglig leder 
sender svar fra KTF. 
 
Lagsmøte i MRGTK 6. oktober og 29. november 
Tema møte nr. 1: 
- Kommunikasjon krets - lag (utvalgsstruktur) 
- Informasjon (nyhetsbrev, videobank) 
- Pop up kurs for nye trener 
- Saltokonsept/konkurranse 
Daglig leder deltar. Styret er også oppfordret til å delta. 
 
Sikringskurset i trampett og tumbling som er satt opp i 
Kristiansund 1.-2. oktober blir mest sannsynlig avlyst pga. for få 
deltakere. 

13/22 Status arbeid med 
nytt 
regnskapssystem 

Vedtak: Vi utsetter bytte av regnskapssystem til 01.01.2023. Arve 
bruker tiden på utprøving og testing. 

14/22 Videreføring av 
tilbudet om 
Toppidrett 
v/Atlanten vgs. 
(Behandlet på e-post 
13/9) 

Vedtak: KTF kan ikke videreføre samarbeidet med Atlanten vgs. 
uten kompensasjon for faktiske kostnader. Samarbeidet må 
derfor dessverre avsluttes. KTF stiller sitt utstyr i Braatthallen 
vederlagsfritt til rådighet om Atlanten vgs. finner andre måter å 
fortsette tilbudet på.  
  
Vedtak: Styret motsetter seg ikke at hovedtrener på frivillig basis, 
på egen fritid, bruker hallen og bistår under toppidrett turn.  

15/22 Kontrakt/lønn til 
trenere som tjener 
mer enn 10 000 og 
har annen jobb 

Vi må oppdatere timesatsen for de trenerne som kommer til å 
tjene over 10.000 kr i løpet av et år og må skatte for inntekten fra 
KTF pga. annen jobb i tillegg. 
 
Vedtak: Daglig leder og kasserer kommer frem til hvilken timesats 
som skal gjelde som ny grunnsats for dem dette gjelder. Samme 
grunnsats for alle er mest rettferdig. 

16/22 Indeksregulering av 
lønn til fast ansatte 

Vedtak: Lønn til de faste ansatte skulle ha blitt indeksregulert fra 
01.01.2022. Dette må etterbetales. Kasserer gjør nødvendige 
utbetalinger og oppdateringer. 

17/22 Initiativ fra 
Braatthallen om ny 
turnhall på Hagelin 
og status for 
kommunens arbeid 

Vedtak: Vi ber om en befaring med Braatthallen AS i 
Hagelinhallen. 
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med fornyelse av 
Atlanten idrettspark 

18/22 Avtale om 
kompensasjon for 
dugnad i 
Braatthallen 

Vedtak: Vi har blitt enig med Braatthallen om at vi gjennomfører 
en dugnad, med flytting av alt utstyret vårt, på høsten og en på 
våren, mot at et show (leie av hele hallen) blir dekt per dugnad. 
Verdi ca. 30 000 kroner per dugnad. Det må utarbeides en skriftlig 
avtale med Braatthallen. Her må det tydelig fremgå hva 
showpakken inneholder. 

19/22 Evt. Loddtrekning 
1.premie – Gavekort på 1500 kr – Lodd nr. 25, Bok nr. 142  
Anita Rodriguez Karlsen, 97 75 87 91 
 
2. premie – Gavekort på 1000 kr – Lodd nr. 34, Bok nr. 73  
Laila Zurudi (boka til Eleni N. Foreldre og barn 3-5 år) 
 
3. premien – Gavekort på 500 kr – Lodd nr. 26, Bok nr. 174 
Joar Inge Stene, 93 06 37 53 
 
Solgt ut alle loddene – Gavekort på 500 kr - Eiril J. K. 4.-5. klasse 
Bok nr. 144 
 

 
 
Oversikt styremøter 2022:  

# 1 – Møte i lokalet 19.00, mandag 04. april 2022 – 7 saker gjennomgått (1/22-7/22)                                          
5 av 6 styremedlemmer, 0 vara, 1 fast ansatte 

# 2 – Møte i lokalet 18.00, mandag 13. juni 2022 – 4 saker gjennomgått (8/22-11/22)                                          
4 av 6 styremedlemmer, 0 vara, 1 fast ansatte 

# 3 – Møte i lokalet 19.00, tirsdag 20. september 2022 – 8 saker gjennomgått (12/22-19/22)                                          
4 av 6 styremedlemmer, 0 vara, 1 fast ansatte 

 

 

 


